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Pełny zapis przebiegu posiedzenia
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9 maja 2012 r.
Komisje: Finansów Publicznych oraz Rolnictwa i Rozwoju Wsi, obradujące 
pod przewodnictwem posła Artura Dunina (PO), zastępcy przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, rozpatrzyły: 

- poselski projekt ustawy o zmianie ustawy o zwrocie podatku akcyzowego 
zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 
rolnej (druk nr 264). 

W posiedzeniu udział wzięli: Kazimierz Plocke sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi wraz ze współpracownikami, Jan Lisowski zastępca dyrektora zespołu finansowego Agencji
Nieruchomości Rolnych, Wacław Martyniuk doradca prezesa Narodowego Banku Polskiego, Mariusz 
Gołębiowski zastępca przewodniczącego Związku Zawodowego Rolników „Ojczyzna”, Ryszard 
Piątek dyrektor biura Krajowego Związku Producentów Tytoniu oraz Tadeusz Szymańczak 
rzecznik prasowy Polskiego Związku Producentów Roślin Zbożowych. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska,  Michał 
Nowak, Anna Woźniak i Monika Żołnierowicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze 
Komisji Sejmowych oraz Wojciech Białończyk i Jacek Markiewicz – legislatorzy z Biura 
Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Panowie, bardzo proszę o zajęcie miejsc. Rozpoczynamy posiedzenie Komisji. Otwieram 
wspólne posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Komisji Finansów 
Publicznych. Witam przybyłych gości. Stwierdzam kworum. 

W porządku obrad mamy rozpatrzenie poselskiego projektu ustawy o zmianie ustawy 
o zwrocie podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego 
do produkcji rolnej (druk nr 264). 

Czy są uwagi do porządku obrad? Uwag nie słyszę. 
Uważam porządek dzienny za przyjęty. 
Informuję, że Sejm na dwunastym posiedzeniu w dniu 12 kwietnia 2012 r. skierował 

powyższy projekt do Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Komisji Finansów 
Publicznych w celu rozpatrzenia. 

Jeżeli państwo pozwolicie - pan przewodniczący, pani przewodnicząca, panowie 
przewodniczący - z uwagi na to, że pierwsze czytanie odbyło się i że odbyła się debata na 
sali plenarnej na poprzednim posiedzeniu Sejmu, po krótkich konsultacjach mam prośbę 
do państwa, abyśmy ten projekt ustawy skierowali do prac w podkomisji. Szanowni 
państwo, czy usłyszę jakieś głosy sprzeciwu? Głosów przeciwnych nie słyszę. 

W takim razie, szanowni państwo, proszę o zgłaszanie kandydatów do podkomisji. 
Myślę, że 4-2-1-1-1-1, czyli czterech parlamentarzystów z Platformy Obywatelskiej, 
dwóch z PiS i po jednym z PSL, SLD, Ruchu Palikota i Solidarnej Polski. 

Bardzo proszę. W kwestii formalnej, rozumiem, panie pośle, tak? 

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Rozumiem, panie przewodniczący, że można podawać kandydatury, które pan… 
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Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Tak, bardzo bym prosił o podanie kandydatur. 

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Zgłaszam się. 

Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Dobrze, dziękuję bardzo, już zapisuję. 

Poseł Dariusz Rosati (PO):
Mam prośbę do członków Komisji Finansów Publicznych: gdyby byli chętni do pracy 
w podkomisji, to bardzo proszę o zgłoszenia. Wiem, że do roboty każdy się pali, 
przynajmniej w naszej Komisji; tak, że zapraszam. 

Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Bardzo bym prosił o zgłoszenia z Ruchu Palikota. … Nie. Bardzo proszę, pani poseł. 

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
Platforma z Komisji finansów zgłasza pana Grzegorza Sztolcmana i pana posła
Oświęcimskiego. Pan poseł Konstanty Oświęcimski. 

Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Z Komisji rolnictwa z Platformy Obywatelskiej proponuję Mirosława Koźlakiewicza 
i Teresę Hoppe. Z PiS dostałem zgłoszenia pana posła Jurgiela i pana posła Kowalczyka, 
z SLD - pana posła Ajchlera, z Solidarnej Polski - posła Boguckiego i pana posła 
Wincentego Elsnera - z Ruchu Palikota. Mielibyśmy kształt – z PSL jest pan poseł 
Maliszewski – zamknięty. Czy wszyscy posłowie wyrażają zgodę? Bardzo proszę. 

Poseł Robert Telus (PiS):
Panie przewodniczący, szanowne Komisje, mam pytanie formalne. Dlaczego jest 4-2? 
Według parytetów, wypadałoby 4-3. Czy ta sprawa jest uzgodniona, czy to tylko jest taki 
wymysł? Powinno być 4-3-1-1. 

Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Taki tryb przyjęliśmy wcześniej na posiedzeniu prezydium Komisji - żeby większość 
parlamentarna miała swoje odzwierciedlenie również w tej podkomisji. Czy jest w takim 
razie sprzeciw, bo wszystkie osoby wyraziły zgodę? Czy jest sprzeciw? Nie widzę. 

W takim razie rozumiem, że podkomisja do spraw prowadzenia ustawy o zmianie 
o zwrocie podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego 
do produkcji rolnej została powołana. 

Proszę posłów, którzy zostali zgłoszeni do tej podkomisji, żeby pozostali na sali 
i ukonstytuowali się. Bardzo proszę, tutaj jedno zgłoszenie. 

Rzecznik prasowy Polskiego Związku Producentów Roślin Zbożowych Tadeusz 
Szymańczak:

Panie przewodniczący, szanowni posłowie, nazywam się Tadeusz Szymańczak, Polski 
Związek Producentów Roślin Zbożowych. Na dzisiejsze posiedzenie przygotowałem 
dokumenty w tej sprawie i chciałbym je złożyć do prezydium na ręce pana przewodniczącego 
Krzysztofa Jurgiela, a także pana przewodniczącego Dariusza Rosatiego. Byłby to 
materiał wyjściowy do pracy w podkomisji, którą państwo powołali. 

Przewodniczący poseł Artur Dunin (PO):
Bardzo serdecznie dziękuję. Proszę o przekazanie materiałów. Jednocześnie informuję, 
że z Ruchu Palikota – została zrobiona zmiana – Armand Ryfiński będzie członkiem
tej podkomisji. Z PiS – Jurgiel, Kowalczyk, SLD – Ajchler, Solidarna Polska – Bogucki, 
Platforma – Koźlakiewicz, Hoppe, Oświęcimski i Sztolcman, PSL – Maliszewski, Ruch 
Palikota - Armand Ryfiński. Dziękuję bardzo.

Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad tego posiedzenia. Bardzo serdecznie państwu 
dziękuję. Jeszcze raz przypominam posłom, aby pozostali celem ukonstytuowania się 
podkomisji. Dziękuję bardzo. 


